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RG.0012.16.2016 

 

Protokół Nr 16/16 

z posiedzenia Komisji Oświaty i Spraw Społecznych 

odbytego w dniu 13 czerwca 2016 roku. 

 

 

Porządek posiedzenia: 

I.   Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

II.  Przyjęcie porządku obrad. 

III. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

IV. Opiniowanie projektów uchwał Rady Gminy na najbliższą sesję. 

V.  Wolne wnioski i zapytania. 

VI. Zakończenie posiedzenia Komisji. 

 

Ad. I.  

Komisja rozpoczęła obrady o godz. 1103 a zakończyła o 1245. 

Otwarcia posiedzenia Komisji dokonała Przewodnicząca Komisji Marzena Garbacz, 

która powitała przybyłych członków Komisji i pozostałe osoby obecne na posiedzeniu.  

Następnie na podstawie listy obecności stwierdziła prawomocność obrad ( w chwili 

otwarcia posiedzenia na 5 Członków Komisji obecnych było 5). Lista obecności 

znajduje się w załączeniu do niniejszego protokołu. 

 

Ad. II. 

Przewodnicząca Komisji Marzena Garbacz przedstawiła proponowany porządek 

obrad. 

Porządek obrad został bez uwag przyjęty do realizacji. 

 

Ad. III. 

Protokół z poprzedniego posiedzenia Komisji został przyjęty bez uwag. 

 

Ad. IV/1.  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia 

Regulaminu określającego wysokość stawek i szczegółowe warunki przyznawania 

nauczycielom zatrudnionym na terenie Gminy Radomyśl nad Sanem dodatków: za 

wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego, za warunki pracy oraz szczegółowe 

warunki obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i 

godziny doraźnych zastępstw, wysokość i warunki wypłacania nagród i innych 

świadczeń wynikających ze stosunku pracy, wysokość oraz szczegółowe zasady 

przyznawania i wypłacania dodatku mieszkaniowego przedstawiła inspektor ds. 

oświaty Joanna Dudzińska.  

Nie zgłoszono uwag do przedłożonego projektu uchwały. 

W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 5 głosów „za”– 

jednogłośnie. 
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Inspektor ds. oświaty Joanna Dudzińska poinformowała o wpłynięciu skargi 

wojewody podkarpackiego na uchwałę Rady Gminy Radomyśl nad Sanem Nr 

XIV/98/16 w sprawie włączenia Gminnego Przedszkola Publicznego w Radomyślu 

nad Sanem do Zespołu Szkół w Radomyślu nad Sanem. Skarga o stwierdzenie 

nieważności uchwały została skierowana do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego 

w Rzeszowie za pośrednictwem Rady Gminy Radomyśl nad Sanem. Podstawą do 

zaskarżenia uchwały, wg wojewody, jest brak w aktach sprawy pozytywnej opinii 

podkarpackiego kuratora oświaty w kwestii włączenia przedszkola do zespołu szkół w 

związku ze znowelizowanym art. 59 ust. 2 ustawy o systemie oświaty. Nadmienić 

należy, że Wójt Gminy wystąpił do podkarpackiego kuratora oświaty o wyrażanie 

opinii w tej sprawie. W odpowiedzi kurator wskazał, że w przypadku włączenia 

przedszkola do zespołu szkół ustawodawca nie wymaga zgody czy też opinii kuratora 

oświaty. P. Dudzińska nadmieniła, że gmina wystąpiła do ministerstwa o interpretację 

konieczności czy też nie opinii kuratora oświaty na temat włączenia przedszkola do 

zespołu szkół. 

 

Ad. IV/2. 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Stalowowolskiemu na realizację zadania publicznego w 2016 roku przedstawiła 

Skarbnik Gminy Anna Szeliga. 

Nie zgłoszono uwag do przedłożonego projektu uchwały. 

W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 5 głosów „za”– 

jednogłośnie. 

 

Ad. IV/3. 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zbycia nieruchomości stanowiącej własność 

gminy przedstawiła Kierownik Zespołu Infrastruktury Technicznej Izabela Szałaj. 

Nie zgłoszono uwag do przedłożonego projektu uchwały. 

W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 4 głosy „za”– 

jednogłośnie ( w trakcie głosowania nieobecny był radny Edward Wermiński). 

 

Ad. IV/4.  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości 

i porządku na terenie Gminy Radomyśl nad Sanem przedstawiła Kierownik Referatu 

Podatków i Opłat Danuta Chamera. 

Radna Justyna Szwedo poinformowała o problematycznej sprawie mającej miejsce w 

Woli Rzeczyckiej. Mianowicie jedna z mieszkanek tej miejscowości utrzymuje  

kilkanaście psów, których odchody zapełniają całą posesję. Powoduje to bardzo 

nieprzyjemny zapach unoszący się również poza posesję. Jest to uciążliwe dla innych 

mieszkańców miejscowości.  

P. Danuta Chamera powiedziała, że taką sprawę należałoby zgłosić na policję.  

Komisja wystąpiła z wnioskiem o wykaszanie stromych poboczy (głębokich rowów) 

przy zmodernizowanej drodze Stalowa Wola – Olbięcin. Obecnie wykaszane są tylko 

płaskie powierzchnie.  
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Projekt uchwały został  pozytywnie zaopiniowany w głosowaniu – 5 głosów „za”– 

jednogłośnie. 

 

Ad. IV/5.  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu 

świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez 

właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

przedstawiła Kierownik Referatu Podatków i Opłat Danuta Chamera. 

Projekt uchwały został  pozytywnie zaopiniowany w głosowaniu – 5 głosów „za”– 

jednogłośnie. 

 

Ad. IV/6.  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty oraz stawki 

za pojemnik o określonej pojemności  przedstawiła Kierownik Referatu Podatków i 

Opłat Danuta Chamera. 

Projekt uchwały został  pozytywnie zaopiniowany w głosowaniu – 5 głosów „za”– 

jednogłośnie. 

 

Ad. IV/7.  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli 

nieruchomości oraz warunków i trybu składania deklaracji za pomocą środków 

komunikacji elektronicznej przedstawiła Kierownik Referatu Podatków i Opłat Danuta 

Chamera. 

Projekt uchwały został  pozytywnie zaopiniowany w głosowaniu – 5 głosów „za”– 

jednogłośnie. 

 

Ad. IV/8.  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie terminu, częstotliwości i trybu uiszczania 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi przedłożyła Kierownik Referatu 

Podatków i Opłat Danuta Chamera. 

Projekt uchwały został  pozytywnie zaopiniowany w głosowaniu – 5 głosów „za”– 

jednogłośnie. 

 

Ad. IV/9.  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy za 2015 rok przedstawiła 

Skarbnik Gminy Anna Szeliga. 

Projekt uchwały został  pozytywnie zaopiniowany w głosowaniu – 5 głosów „za”– 

jednogłośnie. 
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Ad. IV/10.  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Radomyśl nad 

Sanem absolutorium z tytułu wykonania budżetu  za 2015 rok – Komisja nie zgłosiła 

uwag do projektu, opiniując go pozytywnie. 

 

Ad. IV/11.  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta 

Gminy przedstawiła Sekretarz Gminy Ewa Marynowska. 

Komisja uznała skargę za bezzasadną – w głosowaniu 5 głosów „za”– jednogłośnie. 

 

Ad. IV/12.  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmian w uchwale budżetowej na rok 2016 

przedstawiła Skarbnik Gminy Anna Szeliga. 

W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany  – 5 głosów „za”– 

jednogłośnie. 

 

Ad. V. 

Przewodnicząca Komisji Marzena Garbacz poruszyła sprawę ośrodków zdrowia na 

terenie gminy. Zwróciła się do  Przewodniczącego komisji doraźnej ds. negocjacji i 

rekomendacji podmiotu prowadzącego działalność leczniczą Dariusza Smolarka o 

przedstawienie aktualnej sytuacji w tej sprawie. 

P. Dariusz Smolarek poinformował, że trwają negocjacje z nowym podmiotem tj. z dr 

Chmilem prowadzącym zakład opieki zdrowotnej w Annopolu, wyrażającym wolę 

przejęcia części ośrodków zdrowia na terenie gminy.  Dr Chmiel zainteresowany jest 

przejęciem ośrodka zdrowia w Radomyślu, w Antoniowie oraz utworzeniem punktu 

lekarskiego w Chwałowicach. Wejście nowego podmiotu na teren gminy jest 

spowodowany brakiem dalszej woli prowadzenia przez P. Typiak ośrodka zdrowia w 

Radomyślu, natomiast dr Szoja prowadzący ośrodki w Rzeczycy Długiej i Antoniowie 

jako spółka nie jest w stanie i nie ma fizycznej możliwości przejęcia ośrodka w 

Radomyślu, przede wszystkim ze względu na brak lekarza.   

 

Ad. VI. 

Na tym zakończono posiedzenie Komisji. 

 

            Przewodnicząca Komisji 

 

                            Marzena Garbacz 

 

Protokołował: 

Inspektor  ds.  obsługi Rady Gminy 

 

Piotr Chodur 

 

 

 
 


